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Zápis č. 13/2024 z porady Komise pro ubytování a stravování (KUS) na UTB ve Zlíně, 

konané dne 27. 5. 2024 

 

Přítomni: 

Ing. Martina Juříková, Ph.D., prof. Ing. Jiří Mlček, Ph.D., Petr Sedlář,  

doc. Ing. Zuzana Lazárková, Ph.D. (zástup za doc. Pachlovou), Bc. Michal Navrátil, 

Mgr. Marek Prokop, Miroslava Trňáková, Ing. Zdenko Metzker (zástup za Ing. Rybovou),  

 

Omluveni: 

doc. Ing. Vendula Pachlová, Ph.D., Ing. Magdaléna Rybová, Bc. Karel Kratochvíl 

 

Program jednání: 

- Kontrola úkolů 

- Situace v KMZ, plány, diskuze 

 

Proběhla kontrola úkolů z předchozí porady (provedl ředitel KMZ, Bc. Navrátil). 

 

Vyřešené úkoly: 

 Dotazníkové šetření zjišťující kvalitu jídla a spokojenost strávníků (stále probíhá) 

 Rekonstrukce provozu U4 

 Zavedení objednávkového systému – zkušební + ostrý provoz 

 Zavedení ekologických obalů na jídlo 

 

Ředitel Kolejí a menz, Bc. Navrátil, (dále jen „KMZ“) informoval členy komise o aktuální situaci, 

společně se členy komise zkontroloval zadané úkoly. 

 

V říjnu 2024 proběhlo slavnostní předání a otevření nově zrekonstruovaného prostoru menzy U4 

(zařazeno jako Stavba roku 2023) a v únoru 2024 byl spuštěn nový objednávkový systém jídel. 

Studenti a zaměstnanci mají možnost objednávat (rezervovat) si svá jídla, a to do 19:00 

předchozího dne. Dále mají tito strávníci možnost zrušit svou objednávku, a to vložením jídla do 

tzv. „Burzy“. Strávníci si mohou objednat pouze hotová jídla, systém prozatím nepracuje 

s objednávkami minutek a pizzy, ovšem nabídka těchto jídel bude dle vedení KMZ navýšena, 

stejně jako nabídka čerstvých ryb. Externí strávníci si jídlo objednat nemohou. Veškeré 

informace o objednávkovém systému zveřejnilo vedení KMZ na svém webu. 
 

Vedení KMZ je v aktivní součinnosti s firmou Anette, která je hlavním správcem nového 

objednávkového systému. V současné době pracují IT specialisté na správném zobrazování 

zůstatkových porcí u jednotlivých jídel. 

 

Vedení KMZ aktivně spolupracuje se studenty Fakulty multimediálních komunikací, kteří v rámci 

bakalářských prací připravují efektivní nové značení, orientační cedule a navigační systém 

v prostorách menzy. Dále bude KMZ spolupracovat se studenty nového profesního bakalářského 

oboru Gastronomické technologie. 

 

Vedení KMZ neustále sleduje a vyhodnocuje zpětnou vazbu – hodnocení kvality jídla, personálu a 

obecné spokojenosti s provozy KMZ. Výsledky jsou, dle ředitele Bc. Navrátila, velmi pozitivní, 

součástí výsledků jsou také časté připomínky, na které vedení KMZ aktivně reaguje.  
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Dle statistik KMZ je zájem o jídla ze strany strávníků stále velmi vysoký, záleží na období 

(akademický rok/zkouškové období/prázdniny).  

 

Nově si návštěvníci všech provozů KMZ mohou zakoupit ekologické (zálohované) obaly na jídlo, 

které jim při další návštěvě stravovacího zařízení budou vyměněny za nové, původní budou 

hygienicky desinfikovány. Samozřejmostí je možnost tyto zálohované obaly vrátit. Dále mohou 

strávníci přinášet zpět zálohované obaly od zavařených jídel, vedení KMZ zvýšilo výkupní cenu 

za tyto obaly. 

Používání vlastních jídlonosičů plánuje ve velmi blízké době vedení KMZ zastavit, a to 

z hygienických důvodů.  

 

Vedení KMZ přijalo do svého týmu nového kolegu na pozici Vedoucí stravovacího prostoru U4, 

Josefa Rumánka. Paní Miroslava Trňáková přechází na pozici Vedoucí všech stravovacích úseků 

v rámci KMZ. Dále vedení KMZ aktivně spolupracuje se Střední školou gastronomie a obchodu 

Zlín, a to nejen v rámci plnění odborných praxí žáků, ale také v rámci cateringu a dalších akcí 

KMZ. 

 

Aktuální informace z oblasti ubytování v prostorách KMZ a dalších objektů 

 

Ředitel KMZ, Bc. Navrátil, informoval dále členy komise o aktuální situaci na „kolejích“. 

V rámci akademického roku 2024/2025 proběhne rekonstrukce budovy U12, kde dojde (v průběhu 

rekonstrukce) k uzavření ½ budovy. Dále bude z důvodu rekonstrukce uzavřena v období letních 

prázdnin (6 týdnů) také mateřská škola Qočna. Vedení KMZ sleduje zpětnou vazbu od studentů, 

díky které zjišťuje aktuální zájem o vybavení ubytovacích zařízení. Díky této zpětné vazbě bude 

v nově zrekonstruované budově U12 zřízena také posilovna a společenská místnost s kuchyňkou. 

Místnost sloužící pro potřeby Studentské Unie (5. patro budovy U12) bude přestavěna na místnost 

pro studenty se specifickými potřebami. Studentské Unii nabídlo vedení KMZ nové prostory 

v budově hotelu Garni. V prostorách hotelu Garni nabízí vedení KMZ stále možnost ubytování 

hotelového typu pro hosty se vztahem k UTB (např. fakultní návštěvy, lektoři atd.) 

V budově U12 byly zajištěny nádoby na tříděný odpad v každém patře, dále bude před budovou 

instalován přístřešek od KOVOZOO, který bude sloužit jako kuřácký prostor. 

 

V roce 2025 bude nově zřízen bezbariérový pokoj v budově U6, a to včetně venkovního výtahu. 

V této budově (U6) bude také zřízena posilovna, a to na základě poptávky studentů. 

 

Na základě další zpětné vazby rozhodlo vedení KMZ o snížení počtu ubytovaných studentů 

v pokojí na MAX32 – původní obsazenost pokojů byla 3 studenti, nově jen 2 studenti, k dispozici 

30 bytů, cena za pronájem pokojů se neměnila, a vedení KMZ v akademickém roce 2024/2025 

neplánuje navyšování cen ubytování. Ceny stravovacích služeb se odvíjejí od aktuálních cen 

potravin. 

Vedení KMZ stále (pravidelně) kontroluje stav vybavení pokojů v ubytovacích budovách a 

pokutuje případné způsobené škody. 

 

Situace s ubytováváním zahraničních studentů byla ze strany vedení KMZ vyřešena, studenti 

nebudou mít k dispozici své vlastní ubytovací jednotky, budou v prostorách KMZ ubytováni 

společně se studenty z České Republiky. 

 

Studentský klub U7 se těší vysoké návštěvnosti, a to výrazně vyšší, než bylo očekáváno. V tomto 

prostoru se pořádají akce typu Pub Kvíz, Beer Pong, atd. 
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Prof. Mlček přednesl řadu připomínek a námětů k novému objednávkovému systému a provozu 

menzy, které nashromáždil od studentů a akademických pracovníků. K těmto dotazům se postupně 

vyjadřoval ředitel KMZ, Bc. Navrátil, a šéfkuchař KMZ, Petr Sedlář. Aktuálně je třeba dořešit 

počty porcí, které se zobrazují v systému „jidelnicek.utb.cz“, ale nekorespondují se skutečným 

stavem ve výdejnách. Dále bude ředitelem KMZ zaslán počet zkonzumovaných porcí za období 

leden 2023 až červen 2023 a porovnán se stavem za období leden 2024 až červen 2024, a to 

v jednotlivých měsících.  

 

Ve Zlíně dne 27. 5. 2024 

 

Zapsal: Mgr. Marek Prokop 

 

Připomínkovali a verifikovali:  

 

Ing. Martina Juříková, Ph.D., prorektorka pro vnitřní a vnější vztahy 

Bc. Michal Navrátil, ředitel Kolejí a menz 

prof. Ing. Jiří Mlček, Ph.D., člen Akademického senátu FT a UTB 


